

《单词百科:EEB是什么意思?EEB怎么发音?EEB的解释和用法》

英语单词EEB是什么意思?EEB怎么读?EEB怎么发音?简答网为您整理了EEB的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



EEB的意思

1、abbr.European Environment Bureau (欧洲共同体) 欧洲环境局;

EEB的双语例句

1、The permeability of BBB was evaluated using Evans blue (EB).

用伊文氏蓝 (EvansblueEB) 示踪BBB通 透性的变化.

2、The drug is variously known as crack or freebase.

这种毒品的叫法五花八门,有人称为crack,也有人叫它freebase.

3、Objective : To survey the therapeutic effectiveness of interferon α in the treatment of

epidemic encephalitis B (EEB) .

目的: 观察 α 干扰素治疗流行性乙型脑炎的 疗效.

4、FreeBSD is known for its focus on performance and security, and it does both very well.

FreeBSD以 突出的性能和安全性而闻名.FreeBSD在这两项上做得都非常好.

5、Interestingly, Linux implemented a constant-time scheduler at roughly the same time as FreeBSD.

有趣的是, Linux执行的常数调度器大约与FreeBSD的次数相同.

6、Gleeble-3800 thermal simulate machine runs since a year, and it appears some troubles in succession. This article introduces some method of detecting and solving.

介绍了Gleeble-3800热模拟试验机运行一年来陆续出现的一些故障及对故障的排查过程和解决方法。

7、The problem of monomer transfer in living polymerization has been retreated theoretically according to Nanda's, Peebles's and Bresler's kinetic schemes respectively.

本文分别根据Nanda、Peebles以及Bpecnep的反应动力学方程，重新处理了活性聚合反应中的单体链转移问题。

8、The international spokesman for Iran's Red Crescent Society, Abdal Raouf Adeeb, told al-Alam TV rescue workers from his organization are ing through the from the plane.

伊朗红新月会国际发言人Abdal Raouf Adeeb告诉al-Alam电视台，来自红新月会的救助人员正在详查飞机碎片。

9、High temperature properties of continuous casting high carbon steels were measured by tensile tests with a Gleeble 1500 system and two embrittlement temperature regions of region I and region III were found.

采用Gleeble-1500热模拟试验机测量了高碳钢连铸板坯的高温力学性能，得到了第 I 、第III脆性温度区的温度范围。

10、The CoSb 3 compounds exhib-ite n-type conduction , their Seebeck coefficient enhanced with the decreasing Sb particle size.

Sb粉末粒度的细化使Seebeck系数绝对值提高,也使化合物的热导率显著下降.

11、 On the other end of the spectrum, Slackware Linux, Gentoo Linux and FreeBSD are more advanced distributions that require plenty of learning before they can be used effectively.

在另一范围内, Slackware Linux, Gentoo Linux和FreeBSD是需要经过大量的学习后,才可以有效地加以利用的更先进的发行版。

以上是简答网为您整理的EEB怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多关于EEB的用法、EEB的释义、EEB的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/EEB>

